
 
 

 

 
 

Kraków, 25 sierpnia 2021 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w nawiązaniu do dzisiejszej sesji Rady Miasta Krakowa i tematu ustanowienia użytku 

ekologicznego „Łąki na Klinach” zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1. Jakie konkretne działania podjął UMK celem realizacji uchwały CVIII/2838/18 

RADY MIASTA KRAKOWA z dnia 29 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia 

kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie ustanowienia 

Użytku Ekologicznego ''Łąki na Klinach''? Dlaczego UMK nie zrealizował 

kierunków określonych w uchwale polegających na wniesieniu projektów uchwał 

ws. ustanowienia użytków do dn. 31 grudnia 2018 r.? 

2. Jakie konkretne działania celem ustanowienia użytku i realizacji uchwały RMK 

podjął UMK od października 2019 r. do lutego 2021 r.? Proszę o szczegółowe 

informacje. 

3. Czy na podstawie informacji uzyskanych z Aktualizacji inwentaryzacji 

przyrodniczej użytku na Klinach, zleconej przez Wydział Kształtowania 

Środowiska w sierpniu 2021 r., UMK zgłosił do prokuratury i do RDOŚ fakt 

ewentualnego zniszczenia lub uszkodzenia cennych siedlisk oraz gatunków 

pozostających pod ochroną, które zostały na tym terenie zinwentaryzowane 

wcześniej? 

4. Ważnym elementem Aktualizacji była kwestia zmiany stosunków wodnych 

terenu oraz rzekomej niemożności ich odtworzenia. Treści te były całkowicie 

gołosłowne i nie były poparte żadnymi badaniami czy obliczeniami. Czy w zespole 

opracowującym opinię znajdował się przynajmniej specjalista z zakresu 

hydrologii i/lub hydrogeologii? I czy radni w końcu otrzymają ową Aktualizację? 



 
 

 

 
 

5. W trakcie dyskusji na sesji pojawiły się informacje, iż aktualizacja inwentaryzacji 

przyrodniczej dla badanego obszaru wykonana została na podstawie badań osób 

trzecich, na których opierał się wykonawca zlecenia. Proszę ponadto o 

informację, kiedy zostały zlecone badania dodatkowe przez UMK, na jakiej 

podstawie i jaka była finalna opłata z tytułu ich przeprowadzenia? 

 

  
     Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 

 


